

TURINYS

APOLONIJA JURČIUKONIENĖ, Z.-M. PETRAUSKIENĖ. Mokslinis-bibliografinis Lietuvos TSR aukštųjų mokyklų bibliotekų darbas (1958—1975)	5
LEVAS VLADIMIROVAS. Bibliografinio darbo automatizavimo procesų perspektyvos	12
OSVALDAS JANONIS. Bibliografotyros metodologijos vystymasis ir šiuolaikinė padėtis	26
ZIEDŪNĖ ZAVECKIENĖ. Visuomenės mokslų mokslinės informacijos institutas (INION). Jo uždaviniai ir veikla	49
LEONAS TAMOSIŪNAS. Bibliotekinių-bibliografinių žinių propagandos reikšmė tekinant Vilniaus aukštosios partinės mokyklos klausytojų poreikius	59
REGINA VARNIENĖ. Šiuolaikinės chemijos ir cheminės technologijos informavimo sistemos	68
LEONORA BARZDŽIUKIENĖ. Kai kurie studentų-technikų ir humanitarų grožinės literatūros kūrinių suvokimo ypatumai	79
VANDA STARKŪNAITĖ. Kai kurie Tarybų Lietuvos spaudos užsienio skaitytojų tyrimo klausimai	93

СОДЕРЖАНИЕ

А. ЮРЧУКОНЕНЕ, З.-М. ПЯТРАУСКЕНЕ. Научно-библиографическая работа вузовских библиотек Литовской ССР (1958—1975 г.)	
Л. ВЛАДИМИРОВАС. Перспективы автоматизации процессов библиографического труда	12
О. ЯНОНИС. Развитие и современное состояние методологии библиографирования	26
Ж. ЗАВЯЦКЕНЕ. Институт научной информации по общественным наукам	57
Л. ТАМОШЮНАС. Роль пропаганды библиотечно-библиографических знаний в удовлетворении информационных потребностей слушателей Вильнюсской высшей партийной школы	59
Р. ВАРНЕНЕ. Современные информационные системы в области химии и химической технологии	77
Л. БАРЗДЖЮКЕНЕ. Некоторые особенности восприятия произведений литературы студентами-техниками и гуманитарями	92
В. СТАРКУНАЙТЕ. К вопросу изучения зарубежного читателя литовской советской печати	93

CONTENS

A. JURCIUKONIENĖ, M.-Z. PETRAUSKIENĖ. Scientific bibliographic activities in the Lithuanian higher schools (1958—1975)	10
L. VLADIMIROVAS. The prospects of automation of the bibliographic processes	25
O. JANONIS. Development and current day situation of methodology of science on bibliography	48
Z. ZAVECKIENĖ. The Institute of Scientific Information of Social Sciences	58
L. TAMOŠIŪNAS. The role of library-bibliographical knowledge propaganda among the students Vilnius Higher Party School	66
R. VARNIENĖ. Modern informational systems in chemistry and chemical technology	78
L. BARZDŽIUKIENĖ. Certain peculiarities of the apprehension of fiction literature among students of technical and humanitarian sciences	92
f. STARKŪNAITĖ. Some questions of investigation of foreign readers of Soviet Lithuanian press	105